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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Българската търговско-промишлена палата e официален партньор на Webit 2025, споделяйки визията, че в ерата
на AI и Web3 успехът принадлежи на онези бизнеси, които активно въвеждат иновации и устойчиви практики. Като
част от Webit, членовете на Българската търговско-промишлена палата получават достъп до уникални
възможности — нови пазари, знания, бизнес контакти и инвестиции. Повече от 3500 визионе... 

Кабинетът "Желязков" иска да задължи всички агенции и министерства да си купуват компютри и друга техника
през Министерството на електронното управлениеТемата накратко Проект на постановление на Министерски
съвет предлага изпълнителната власт задължително да си купува компютри и техника през МЕУ. Това би
затворило пазара на техника за администрация до едва няколко компании, които вероятно ще се ... 

Новоназначеният търговски съветник на България в Джакарта, Индонезия - Даниел Добрев, посети Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) и обсъди с председателя Цветан Симеонов възможностите за развитие на
търговско-икономическите отношения. На срещата присъстваха още Ирван Бухари, временно управляващ
Посолството на Индонезия в София, Енди Тобинг, съветник към Посолството, и Иван Кашукеев, член... 

Новоназначеният търговски съветник на България в Джакарта, Индонезия - Даниел Добрев, посети Българската
търговско-промишлена палата (БТПП) и обсъди с председателя Цветан Симеонов възможностите за развитие на
търговско-икономическите отношения. На срещата присъстваха още Ирван Бухари, временно управляващ
Посолството на Индонезия в София, Енди Тобинг, съветник към Посолството, и Иван Кашукеев, член... 

Заглавие: Българската търговско-промишлена палата – официален партньор на 18-то издание на Webit 2025
Дата: 15.05.2025 16:02
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: След софтуера правителството монополизира и хардуера за администрацията
Дата: 16.05.2025 10:09
Медия: Капитал

Заглавие: Възможността за внос на работна ръка от Индонезия беше сред обсъдените теми на среща в БТПП
Дата: 15.05.2025 15:52
Медия: Утро Русе

Заглавие: Възможността за внос на работна ръка от Индонезия беше сред обсъдените теми на среща в БТПП
Дата: 15.05.2025 15:52
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: При успех в преговорите: Катамаранът от Бургас за Истанбул може и да тръгне в края на юни
Дата: 15.05.2025 14:39
Медия: Zonaburgas.bg

https://chambersz.com/2025/05/15/blgarskata-trgovsko-promishlena-palata-oficzialen-partnor-na-18-to-izdanie-na-webit-2025/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/bulgaria/2025/05/16/4781536_sled_softuera_pravitelstvoto_monopolizira_i_harduera/
https://utroruse.com/article/1116844/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/891372-vazmozhnostta-za-vnos-na-rabotna-raka-ot-indoneziya-beshe-sred-obsadenite-temi-n
https://www.zonaburgas.bg/pri-uspeh-v-pregovorite-katamaranat-ot-burgas-za-istanbul-mozhe-i-da-tragne-v-kraya-na-yuni/


Продължават преговорите с турската корабна компания IDO за откриването на редовната морска линия между
Бургас и Истанбул с високоскоростен пътнически катамаран – инициатива на Бургаската търговско-промишлена
палата, чийто председател е Тодор Демирков и Истанбулската промишлена палата, предава БТА. Oт туроператора
"Риъл Адванс" ООД, който си партнира с корабособственика. Към този момент преговорите... 

Новоназначеният търговски съветник на България в Джакарта, Индонезия – Даниел Добрев посети БТПП и
обсъди с председателя Цветан Симеонов възможностите за развитие на търговско-икономическите отношения.
На срещата присъстваха още Ирван Бухари, временно управляващ Посолството на Индонезия в София, Енди
Тобинг, съветник към Посолството, и Иван Кашукеев, член на УС на БТПП. По време на срещата бяха о... 

Инвестицията във фотоволтаична система позволява на потребителите да фиксират значителна част от
енергийните си разходи за години напред, заяви още експертът Как ще се развие секторът на възобновяемата
енергия в България и Европа през следващото десетилетие? Повишава ли се интересът на домакинствата към
монтирането на фотоволтаици върху частни имоти? Кои са най-важните параметри, с които трябва да... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

България не прави нищо, за да го компенсира, посочи председателят на Българско-китайска промишлена
палатаПрисъствието на китайски стоки в Европа, Индия и Южна Америка нараства, но е особено тревожна
ситуацията в България. През последното тримесечие износът на китайски стоки за страната ни се е увеличил с
49%, докато българският износ към Китай е спаднал с 29%. Това коментира Лъчезар Динев, председ... 

Лъчезар Динев, председател на Българско-китайска промишлена палата, "В развитие", 15.05.2025 г.Временната
пауза на митата между САЩ и Китай бе очаквано. Американската страна разбра, че не е печелившата, така че
намаляването на митата е логичен завършек, за да се възобнови нормалната търговия. Китай реагира
стратегически в търговската война – не само с мита, но и с ограничения върху износа на ключо... 

16 организации, начело с Българската предприемаческа асоциация (BESCO) изпратиха до Европейската комисия
писмо в подкрепа на присъединяването на България към еврозоната. То идва на фона на призивите за
провеждането на референдум по въпроса и в очакване на конвергентния доклад за готовността на страната ни да
приеме еврото. КЛЮЧОВИ ФАКТИ Предприемаческата общност у нас изрази категорична подкрепа ... 

Заглавие: Вносът на работна ръка от Индонезия - във фокуса на среща в Палатата
Дата: 15.05.2025 12:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Д-р инж. Веселин Тодоров: България има потенциал да стане ключов играч във ВЕИ сектора в
региона
Дата: 15.05.2025 11:03
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Лъчезар Динев: Търговският дефицит на България с Китай се е увеличил драстично
Дата: 15.05.2025 22:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Търговският дефицит на България с Китай се е увеличил с 1 млрд. лева само за месец
Дата: 15.05.2025 15:07
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Предприемаческата общност у нас подкрепи еврото с писмо до ЕК
Дата: 15.05.2025 14:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Революцията при ВЕИ и батериите като печеливша възможност за индустрията на RE-Source
Southeast 2025

https://www.bcci.bg/news/20981
https://dbr.bg/d-r-inz-veselin-todorov-balgaria-ima-potencial-da-stane-kluchov-igrach-vav-vei-sektora-v-regiona
https://www.investor.bg/a/527-svyat/413357-lachezar-dinev-targovskiyat-defitsit-na-balgariya-s-kitay-se-e-uvelichil-drastichno
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/144962-targovskiyat-defitsit-na-balgariya-s-kitay-se-e-uvelichil-s-1-mlrd-leva-samo-za-mesets
https://forbesbulgaria.com/2025/05/15/predpriemacheskata-obsthnost-podkrepi-evroto-s-pismo-do-ek/
https://powerindustry-bulgaria.com/article/3922-revoliuciiata-pri-vei-i-bateriite-kato-pechelivsha-vazmojnost-za-industriiata-na-re-source-southeast-2025


Броени дни остават до петото издание на най-значимото събитие за корпоративно снабдяване с възобновяема
енергия в Югоизточна Европа (ЮИЕ) – ежегодната конференция RE-Source Southeast, насочена към енергийни
мениджъри, финансисти и технологични предприемачи. Мащабният форум ще се състои на 21 и 22 май в София
Тех Парк и ще обедини повече от 600 експерти от енергийния сектор в България и региона, вк... 

Либерализацията на електроенергийния пазар на едро стартира с широк консенсус между пазарните участници.
За това се похвалиха от Министерството на енергетиката, посочвайки, че това става ясно след приетите промени в
Закона за енергетиката, гласувани от Комисията по енергетика в Народното събрание. Според енергийния
министър Жечо Станков, с този акт се поставя началото на реформа, която се обсъжда ... 

Първата конференция, изцяло посветена на изграждането и въвеждането на Депозитна система (Deposit Return
System - DRS) в България - утвърден в Европа модел за ефективно разделно събиране на опаковки от напитки, се
проведе в хотел Sofia Balkan Palace. Събитието обедини ключови участници от институциите, индустрията,
неправителствения сектор и международната експертиза, с фокус върху реалните стъпки... 

Интервю на вицепремиера Гроздан Караджов за "Капитал", разговора проведе Ивайло Станчев. - Вие сте
председател на Координационния съвет по концесиите в правителството. Как планирате да работите в тази
посока?- Във времена, в които държавата не разполага със средства за големи инфраструктурни проекти, трябва
да потърсим алтернативни начини за финансиране, по които да се изградят мечтаните за Българ... 

Министърът на транспорта и съобщенията смята, че най-големият риск е да се подведе общественото мнение
срещу концесията като инструментВие сте председател на Координационния съвет по концесиите в
правителството. Как планирате да работите в тази посока? Във времена, в които държавата не разполага със
средства за големи инфраструктурни проекти, трябва да потърсим алтернативни начини за финансиране, ... 

WSJ и Pipeline Journal: Представители на Elliott са провели среща в София в края на априлАмериканският хедж
фонд Elliott Investment Management, който през последните месеци е много активен към сделки в Европа, има
интерес към "Балкански поток", коментира пред журналисти в Народното събрание лидерът на ГЕРБ Бойко
Борисов. Лидерът на ГЕРБ Бойко Борисов: "Мощни инвеститори от топ 3 биха били много до... 

Дата: 14.05.2025 19:05
Медия: Енергетика България

Заглавие: Либерализацията на електроенергийния пазар все пак се задава
Дата: 16.05.2025 11:04
Медия: Критично

Заглавие: България се подготвя за въвеждането на Депозитна система с обща визия за управление на
опаковките
Дата: 16.05.2025 10:35
Медия: Progressive.bg

Заглавие: Гроздан Караджов, министър на транспорта и съобщенията: Можем да направим 7 обекта, без да
харчим от бюджета
Дата: 16.05.2025 10:05
Медия: Министерство на транспорта, информационните технологии и съобщенията

Заглавие: Гроздан Караджов: Можем да имаме магистрали и тунели, без да харчим от бюджета
Дата: 16.05.2025 09:53
Медия: Капитал

Заглавие: Американски хедж фонд поема "Балкански поток"
Дата: 16.05.2025 09:37
Медия: Епицентър

Заглавие: В подкрепа на бизнеса: По-бърз и прозрачен процес по сертифициране на инвеститорите
Дата: 16.05.2025 09:32

https://kritichno.bg/ikonomika/%D0%BB%D0%B8%D0%B1%D0%B5%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BA%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B8/
http://progressive.bg/bg/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%B5%D0%BF/6727/
https://www.mtc.government.bg/bg/category/66/grozdan-karadzhov-ministr-na-transporta-i-sobscheniyata-mozhem-da-napravim-7-obekta-bez-da-kharchim-ot-byudzheta
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/infrastructure/2025/05/16/4781716_grozdan_karadjov_mojem_da_imame_magistrali_i_tuneli/
https://epicenter.bg/article/Amerikanski-hedzh-fond-poema--Balkanski-potok-/387135/4/0
http://dartsnews.bg/2025/05/16/%D0%B2-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D1%80%D0%B7-%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B7%D1%80%D0%B0%D1%87/


Облекчени са процедурите и условията за сертифициране и подкрепа на инвеститорите в страната. Изискванията
за кандидатстващите по Закона за насърчаване на инвестициите (ЗНИ) стават по-прозрачни, сроковете са
съкратени, а административните тежести за бизнеса са намалени. Това става с приетите вчера на второ четене в
Народното събрание промени по ЗНИ. С тях се изпълняват приоритетите на Министерство... 

Ефектът от намалението на лихвените проценти на Европейската централна банка ще започне да се отразява в
банковата система, като се очаква през 2025 г. ЕЦБ да продължи поетапното намаляване на основните лихви,
пише БЛИЦ Очакванията са, че до средата на годината основната лихва ще бъде понижена до 2%, което ще има
влияние върху лихвените приходи на банките и ще доведе до по-добри условия за кредити... 

Пловдивска и софийска технологични компании произведоха шест безпилотни летателни апарати в обществена
поръчка за почти 9 млн. лв.Темата накратко Българският отбранителен сектор получава нови безпилотни системи
за разузнаване и картографиране, разработени изцяло в страната. Обединението между "Телесис" и "Контракс"
осигурява на армията високотехнологични дронове, които ще играят ключова роля в т... 

Новите реалности в енергетиката изискват не просто адаптация, а категорична устойчивост на системата.
Сценарии като тези в Португалия и Испания са невъзможни у нас, заяви министър Станков при откриването на
панел, посветен на новите енергийни реалности във форум, организиран от сп. "Мениджър".Пред участниците
енергийният министър представи приоритетите на българската енергийна политика в контекста... 

Новите реалности в енергетиката изискват не просто адаптация, а категорична устойчивост на системата.
Сценарии като тези в Португалия и Испания са невъзможни у нас, заяви министър Станков при откриването на
панел, посветен на новите енергийни реалности във форум, организиран от сп. "Мениджър".Пред участниците
енергийният министър представи приоритетите на българската енергийна политика в контекста... 

Газовата инфраструктура на страната е в изключително добро състояние, като 80% от компресорните мощности
на Балканите се намират на българска територия. Това дава възможност за транспортиране на газ във всички
посоки, изтъква енергийният министър Жечо Станков при откриването на панел, посветен на новите енергийни
реалности във форум, организиран от сп. "Мениджър". По думите му най-чистият и най-ев... 

Медия: Дартс Нюз

Заглавие: Задава се голяма промяна с парите в банките
Дата: 16.05.2025 08:53
Медия: Мироглед

Заглавие: Български дронове за армията от "Телесис" и "Контракс"
Дата: 16.05.2025 11:41
Медия: Капитал

Заглавие: Жечо Станков: България има шанс да се превърне в балансираща мощност за целия регион
Дата: 16.05.2025 13:05
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Жечо Станков: България има шанс да се превърне в балансираща мощност за целия регион
Дата: 16.05.2025 12:39
Медия: Фокус

Заглавие: Енергийният министър се надява на български природен газ
Дата: 16.05.2025 12:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: МЕТРО България дари 30 000 дървета на Гората.бг в подкрепа на по-зелено бъдеще
Дата: 16.05.2025 13:07
Медия: Вестник Струма

https://mirogled.com/news-view/zadava-se-goliama-promiana-s-parite-v-bankite
https://www.capital.bg/biznes/kompanii/2025/05/16/4729534_bulgarski_dronove_za_armiiata_ot_telesis_i_kontraks/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Zhecho-Stankov-Bulgariya-ima-shans-da-se-prevurne-v-balansirashta-moshtnost-za-celiya-region-2557832
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Zhecho-Stankov-Bulgariya-ima-shans-da-se-prevurne-v-balansirashta-moshtnost-za-celiya-region-2557826
https://ikj.bg/novini/energiyniat-ministar-se-nadyava-na-balgarski-priroden-gaz/
https://struma.bg/%D0%BC%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B4%D0%B0%D1%80%D0%B8-30-000-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B0%D1%82/


Дарението е част от по-широката стратегия на МЕТРО за опазване на околната среда и устойчиво развитие. В
рамките на своя ангажимент към устойчивото развитие и опазването на околната среда, МЕТРО България дари
средства на организацията Гората.бгза закупуването на 30 000 плодни, медоносни и паркови дръвчета.Дарението
на стойност 10 000 лв. беше осигурено чрез благотворителна инициатива на лидерав тъ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Международната конференция "Справедлив преход в Кюстендил" събра представители на институции, местна
власт и експерти Справедливият преход не е само екологичен, а и икономически въпрос. Това бе един от
основните акценти на Международната конференция "Справедлив преход в Кюстендил", организирана от "Бранд
Медия България" в партньорство с Община Кюстендил, "Електрохолд България" и ТЕЦ "Бобов дол". Ф... 

Приоритизиране на гъвкавостта в работата дори пред други придобивки, хибридната работа, насочване към
таланти в чужбина и сред по-младите възрастови групи, емпатичното лидерство - това са част от тенденциите,
които определят сектора на човешките ресурси и подбора на персонал. В лицето на технологичните сътресения,
глобалната конкуренция и променящите се очаквания на работниците, организациите, кои... 

На годишна база увеличението на средната работна заплата в бранша расте с 8.2%Секторът "Създаване и
разпространение на информация и творчески продукти; далекосъобщения", който включва и IT индустрията,
продължава да бъде лидер по размер на възнагражденията в страната. Средното брутно месечно
възнаграждение в този сектор за първото тримесечие на 2025 г. достига 5 739 лева. Това значително превишава... 

Фирмите са вдигнали възнагражденията дори повече от държаватаТемата накратко Недостигът на работна ръка
се счита за основен двигател. Фактор са и увеличението на минималната заплата и рекордните ръстове в
публичния сектор. В София средната заплата достига 3386 лв. - с над 1000 лв. повече, отколкото във втората
област в класацията - Варна. Очакванията на повечето институции са темповете да се за... 

"Величие" поиска в декларация управляващите да увеличат с 50% заплатите на всички държавни служители.
Ивелин Михайлов, председател на парламентарната група, посочи, че възнагражденията на медицинските сестри,
които са в отчайващо положение, трябва да се повишат със 100%. Хората в Националната агенция за приходите
обират негативите на тази "бирническа" политика и в същия момент са "бойното поле", н... 

Заглавие: Кюстендил – регион с ранен сблъсък и натрупан опит в прехода
Дата: 16.05.2025 10:03
Медия: Вестник Струма

Заглавие: Шест тенденции, които влияят върху сектора на човешките ресурси и подбора на персонал
Дата: 16.05.2025 07:12
Медия: Списание Enterprise

Заглавие: Над 5 700 лв. средна заплата в IT сектора през първото тримесечие
Дата: 15.05.2025 18:37
Медия: Economic

Заглавие: Средната заплата расте с 11.1% и достига 2443 лв.
Дата: 15.05.2025 16:14
Медия: Капитал

Заглавие: "Величие" поиска управляващите да увеличат с 50% заплатите на всички държавни служители
Дата: 16.05.2025 11:23
Медия: Бряг News

Заглавие: EП: Спрете масовото изселване от селските райони с целенасочени мерки
Дата: 16.05.2025 11:12
Медия: Синор БГ

https://struma.bg/%D0%BA%D1%8E%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%BB-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D0%BE%D0%BD-%D1%81-%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D0%B1%D0%BB%D1%8A%D1%81%D1%8A%D0%BA-%D0%B8-%D0%BD/
https://enterprise.bg/administration/shest-tendentsii-koito-vliyayat-varhu-sektora-na-choveshkite-resursi-i-podbora-na-personal
https://www.economic.bg/bg/a/view/nad-5-700-lv-sredna-zaplata-v-it-sektora-prez-pyrvoto-trimesechie
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2025/05/15/4782421_srednata_zaplata_raste_s_111_i_dostiga_2443_lv/
https://www.briag.bg/velichie-poiska-upravlqvashtite-da-uvelichat-s-50-zaplatite-na-vsichki-darjavni-slujiteli
https://sinor.bg/73501-Ep-sprete-masovoto-izselvane-ot-selskite-rajoni-s-celenasocheni-merki


В доклад относно укрепването на селските райони на ЕС, членовете на Европейския парламент от Комисията по
регионално развитие твърдят, че инвестирането в транспортни връзки и цифрова свързаност, икономически
дейности, включително селско стопанство, и основни обществени услуги като здравеопазване и образование,
може да помогне за справяне с настоящите демографски и икономически предизвикателства. Д... 

"С декларация от трибуната МВР поискаха управляващите да вдигнат с 50% заплатите в целия държавен сектор. И
постави акцент на медицинските сестри, санитари и шофьори на линеки. Увеличение трябва служителите в НТАП,
които всеки ден някой искал да убие. Във връзка с протестите на градския транспорт в София Ивелин Михайлов
обвини Бойко Борисов и Делян Пеевски, че "правят така, че кметът да не може д... 

Шофьорите у нас трябва да се научат да превозват и хора с инвалидни колички – това е част от задълженията им.
Редно ли е софийските шофьори да получават заплати, еквивалентни на тези на европейските им колеги, ако
качеството на труда им не е същото? Стачката на градския транспорт в София доста прилича по искания на тази в
Берлин от началото на годината. С някои малки, но важни разлики. В Германия ... 

Смяната на държавата с цел работа може да изглежда като предизвикателство на всяка възраст, но след 40 това
решение има още по-голяма тежест. Добрата новина е, че Холандия се превръща във все по-популярна
дестинация за българи с опит, които търсят нови възможности и по-добро качество на живот. В тази статия ще
разгледаме как да направите тази крачка уверено и информирано. Защо да обмислим работа в... 

182 проверки по спазване на трудовото законодателство и осигуряване на здравословни и безопасни условия на
труд във фирми в област Перник е извършила Инспекцията по труда през април. Най-много- 79 са проверките,
свързани със спазване на законодателните изисквания за полагане на труд от чужденци на територията, което
включва- командироване и изпращане на работници в рамките на предоставяне на услуг... 

Всеки семеен бизнес се развива по собствени правила и логика. Всяка история е различна, както е и всяка
фамилия. Общоприето е твърдението, че семейните компании по-лесно посрещат предизвикателствата, но дали
това е така, какво се крие зад успеха? И как се носи отговорност за най-близките? Историята на Галин Господинов
тръгва през непредвидимите 90-те години у нас, които го заварват в разцвета на с... 

Ръстът на доходите изпреварва този на разходите, показват данни на Националния статистически институт (НСИ).
КЛЮЧОВИ ФАКТИ Тримесечният общ доход средно на лице от домакинство през първото тримесечие на 2025 г. е
3271 лв. и нараства с 15.2% спрямо същия период на 2024 година. В структурата на общия доход с най-висок

Заглавие: След поредния парламентарен скандал Киселова наказа съпартиеца си Стойнев със забележка
Дата: 16.05.2025 10:05
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Градският транспорт в Берлин и София – едни и същи пари, различна услуга
Дата: 16.05.2025 09:33
Медия: Днес News

Заглавие: Работа в Холандия след 40: Ново начало в нова държава
Дата: 16.05.2025 10:36
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: 788 нарушения на трудовото законодателство установи за eдин месец Инспекцията по труда
Дата: 16.05.2025 10:03
Медия: Днес и Утре

Заглавие: Как се задържа трето поколение в бизнеса
Дата: 16.05.2025 12:35
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Доходите нарастват с 15% за година, разходите с 13%
Дата: 16.05.2025 13:03
Медия: Forbes Bulgaria

https://www.24plovdiv.bg/novini/article/20517444
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https://dnesiutre.bg/2025/05/16/788-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D1%83%D1%88%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D1%83%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81/
https://kmeta.bg/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B2-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5/
https://forbesbulgaria.com/2025/05/16/dohodite-narastvat-s-15-za-godina-razhodite-s-13/


относителен дял е доходът от работна заплата (56.4%), следван от доходите от пенс... 

През първото тримесечие на 2025 г. средният месечен доход на лице от домакинство достига 3271 лева Това
показват данни на Националния статистически институт. Това представлява ръст от 15,2% спрямо същия период
на 2024 година. Същевременно се отчита увеличение и при средните месечни разходи на домакинствата, които
вече възлизат на 2861 лева – с 13,3% повече спрямо предходната година.От какво идват ... 

София отчита втора поредна година нива на фини прахови частици под допустимия максимум, съобщиха от
пресцентъра на Столичната община (СО). За втора поредна година общината отчита успешно спазване на
европейските и национални норми за качеството на атмосферния въздух по показател фини прахови частици
(ФПЧ10). Данните за 2024 г. показват, че броят на дните с превишение на средноденонощната норма (50... 

Средно 36 часа е работната седмица в ЕС, къде сме ние? През 2024 г. действителните седмични часове работа
както за работниците на пълно работно време, така и за работниците на непълно работно време на възраст 20-64
години в ЕС са били средно 36 часа, което е спад. За сравнение през 2017 година средната работна седмица е
била с продължителност от 37 часа. По-внимателен поглед върху страните от ЕС р... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

След няколко отлагания пътническата фериботна линия между Истанбул и Бургас се очаква да започне и това
лятоТемата накратко Фериботната връзка ще е предимно за туристи, които са в Турция и искат да дойдат на
екскурзия по море до България за ден или два. Реализирането на фериботната линия зависи от турската страна. И
по-специално от компанията Istanbul Fast Ferries. Тестовите плавания през минал... 

2024 година е референтна за решението на ЕК от 2020 г. срещу България за неспазване на нормитеЗа втора
поредна година Столична община отчита успешно спазване на европейските и национални норми за качеството
на атмосферния въздух по показател фини прахови частици (ФПЧ10). Данните за 2024 г. показват, че броят на
дните с превишение на средноденонощната норма (50 µg/m³) е под допустимия максимум от 3... 

България трябва да се обърне и към презокеанските пазари, смята Полина Карастоянова, изпълнителен
директор на НБТЗа цялата година очакванията са посещенията на чуждестранни туристи в България да
надхвърлят 13 милиона и дори да се доближат до 14 милиона, което ще е около или над 5% повече спрямо
предходната година със значителен принос за този ръст на летния сезон.Това каза в интервю за БТА Полина ... 

Заглавие: НСИ с горещи данни: Доходите ни растат, но ето за какво най-много харчи българинът
Дата: 16.05.2025 13:00
Медия: Марица

Заглавие: София отчита по-чист въздух за втора поредна година
Дата: 16.05.2025 12:48
Медия: 24 Часа

Заглавие: Средно 36 часа е работната седмица в ЕС, къде сме ние?
Дата: 16.05.2025 12:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Морският път към Истанбул
Дата: 16.05.2025 09:38
Медия: Капитал

Заглавие: София отчита втора поредна година нива на фини прахови частици под допустимия максимум
Дата: 16.05.2025 11:52
Медия: Столична община

Заглавие: Браншът очаква чуждите туристи в България да достигнат до 14 милиона тази година
Дата: 16.05.2025 11:40
Медия: Инвестор.БГ

https://www.marica.bg/balgariq/obshtestvo/nsi-s-goreshti-danni-dohodite-ni-rastat-no-eto-za-kakvo-nay-mnogo-harchi-balgarinat
https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/20519246
https://www.flashnews.bg/sredno-36-chasa-e-rabotnata-sedmitsa-v-es-kade-sme-nie/
https://www.capital.bg/biznes/transport/2025/05/16/4766612_morskiiat_put_kum_istanbul/
https://www.sofia.bg/w/6358056
https://www.investor.bg/a/522-turizam/413402-branshat-ochakva-chuzhdite-turisti-v-balgariya-da-dostignat-do-14-miliona-tazi-godina


"Величие" поиска в декларация управляващите да увеличат с 50% заплатите на всички държавни служители.
"Възнагражденията на медицинските сестри, които са в отчайващо положение, трябва да се повишат със 100%.
Хората в Националната агенция за приходите обират негативите на тази "бирническа" политика и в същия момент
са "бойното поле", но на тях са вдигнали заплатите само с 5%, а на МВР – с 50 на сто"... 

Той обясни, че е поканил синдикатите на среща в понеделник Ако дадем пари за заплати на градския транспорт,
няма да има за детски градини. Не искам да действам безотговорно. Когато не виждам път как ще стане, не го
обещавам. Няма как да извадим пари от капиталовата програма. Една част от тях са за заеми и не може да ги
харчим. Другата част са за обекти, по които трябва да се разплащаме. Не виждам ... 

Светлана Димитрова: Пазете документите за имотите си. Партидите за ток и вода да са на името на собственика
Собствениците на имоти трябва да бъдат особено бдителни в днешно време, заради нарастващия брой опити за
имотни измами. Това предупреди районният прокурор на София Светлана Димитрова в интервю за вестник "24
часа". "Никога не предоставяйте личните си документи или копия от тях на непознати л... 

Той обясни, че е поканил синдикатите на среща в понеделникАко дадем пари за заплати на градския транспорт,
няма да има за детски градини. Не искам да действам безотговорно. Когато не виждам път как ще стане, не го
обещавам. Няма как да извадим пари от капиталовата програма. Една част от тях са за заеми и не може да ги
харчим. Другата част са за обекти, по които трябва да се разплащаме. Не виждам к... 

Градският транспорт в София и днес няма да работи, защото стачката на служителите продължава. Главно
настояват за по-високи заплати. Днес обаче излязоха за първи път и числа, кото показват какви са реалните
възнаграждения. За най-проблемната длъжност – шофьор в Столичен автотранспорт, средната работна заплата е
3600 лв, а в Метрополитен е 4600 лв. Освен това стана ясно, че средно почивните дни за ... 

Всезнаещ AI асистент може да улесни ежедневието ни драстично, но може и да превърне антиутопичните романи
в реалност Главният изпълнителен директор на OpenAI, Сам Алтман, изложи своята амбициозна визия за
бъдещето на ChatGPT по време на събитие за изкуствен интелект, организирано от рисковата инвестиционна
фирма Sequoia. Когато един от присъстващите го попита как ChatGPT може да стане по-персонали... 

Заглавие: Абсурдно предложение: "Величие" иска 50% увеличение на парите за държавните служители
Дата: 16.05.2025 11:33
Медия: Филтър

Заглавие: Терзиев: Ако дадем пари за градския транспорт, няма да има за детски градини
Дата: 16.05.2025 11:00
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Прокурор разкри новите схеми на имотната мафия
Дата: 16.05.2025 09:37
Медия: Dunavmost

Заглавие: Терзиев: Ако дадем пари за градския транспорт, няма да има за детски градини
Дата: 16.05.2025 09:30
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Има ли политическа поръчка зад протеста в София
Дата: 16.05.2025 08:06
Медия: Таран.Нюз

Заглавие: Сам Алтман: Целта ни е ChatGPT да запомни целия ви живот
Дата: 16.05.2025 11:40
Медия: Perunik.COM

Заглавие: МЕТРО България дари 30 000 дървета на Гората.бг
Дата: 16.05.2025 13:02

https://filternews.bg/absurdno-predlozhenie-velichie-iska-50-uvelichenie-na-parite-za-darzhavnite-sluzhiteli/
https://www.flagman.bg/article/350467
https://www.dunavmost.com/novini/prokuror-razkri-novite-shemi-na-imotnata-mafiya
https://lupa.bg/news/terziev-ako-dadem-pari-za-gradskiya-transport-nyama-da-ima-za-detski-gradini_352185news.html
https://taran.news/%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%87%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B4-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%81/
https://www.perunik.com/news/609343/sam-altman-tselta-ni-e-chatgpt-da-zapomni-tseliya-vi-zhivot
https://dbr.bg/metro-balgaria-dari-30-000-darveta-na-gorata-bg


Дарението е част от по-широката стратегия на МЕТРО за опазване на околната среда и устойчиво развитиеМЕТРО
България дари средства на организацията Гората.бг за закупуването на 30 000 плодни, медоносни и паркови
дръвчета. Дарението на стойност 10 000 лв. беше осигурено чрез благотворителна инициатива на лидера в
търговията на едро и дистрибуцията на хранителни продукти по време на коледната му камп... 

Мария Бакалова, Цветана Манева, Маги Халваджиян и Христо Попов са само част от имената, които ще докажат, че
"България е на пет океана""Кариера и живот – Защо в България?" е един от най-значимите форуми за кариерно и
житейско развитие у нас, организиран от Bulgaria Wants You. Събитието на платформата, основана от Иван
Христов и Андрей Арнаудов, ще се проведе на 14 юни 2025 г. в Интер Експо Център,... 

Суровата метална броня може да предпази от дронове-прехващачи, които могат да бъдат поразени и
убитиСтотици хиляди малки безпилотни летателни апарати забулват небето над 700-километровата фронтова
линия на 39-месечната широкомащабна война на Русия срещу Украйна - твърде много, за да могат да бъдат
победени от традиционните въздушни защити, базирани на оръжия и ракети. Машините за противовъздушна о... 

Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: "Кариера и живот – Защо в България?" идва в София на 14 юни с нов мащаб и вдъхновяваща
програма
Дата: 16.05.2025 12:03
Медия: Дарик

Заглавие: Украйна добавя клетки против дронове към безпилотните самолети
Дата: 15.05.2025 22:30
Медия: Dnes.bg

https://darik.bg/kariera-i-zivot-zasto-v-balgaria-idva-v-sofia-na-14-uni-s-nov-mastab-i-vdahnovavasta-programa
https://www.dnes.bg/a/2-svyat/679484-ukrayna-dobavya-kletki-protiv-dronove-kam-bezpilotnite-samoleti
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